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Pani
Ewa Kocemba
Burmistrz
Miasta Lubawka

lnformuję, że w dniu 28 stycznia 2O2L roku w trakcie ll Sesji Rady Miejskiej

w Lubawce radni zadali następujące pytania na które nie udzielono odpowiedzi ustnej,

cytuję:

Radny Oskar Najdek
!.L. ,,proszę o doprecyzowanie odpowiedzi z dnia 14 grudnia 2020 roku dotyczącej Pełnej

analizy finansowej oraz projektowej dla anatizy przedszkola w Lubawce, chciałbym się

zapytać na kiedy ptanują państwo przygotowanie tych materiałów Żeby móc rozPocząĆ

konkretne rozmowy?"
L.2. ,,Czy jest możliwość zorganizowania spotkania organizacyjne8o W sprawie remontu

u t. Przyjació ł Żołnierza?"

Radny Marek Szota_ W nawiązaniu do pytań Przewodniczącego Rady Miejskiej ,,ChciatbYm

się dowiedzieć odnośnie dofinansowania z Funduszu lnwestycji Lokalnych- jeŚli nie będziemY

składali na stok, to na co i w jakim zakresie? Tam jest szeroki zakres. Czy wiemy na jaką

kwotę możemy takie wnioski zlożyć?"

Radny Mariusz Zbrzyzny
3.1.,,Chciałbym się odnieść do odpowiedzi na moją interpelację z dnia 27 listoPada 2020 r. w

sprawie udzielenia dotacji celowej w zakresie dofinansowania kosztów budowY studni. Panie

Wiceburmistrz, w interpelacji wyraźnie zaznaczyłem, że proszę o udzielenie mi informacji o

podstawy prawnej dotyczącej budowy studni, a w odpowiedzi od Pana otrzymuję caty

projekt uchwały. projekt uchwały jest wszystkim, radnym dobrze znany, mi również_

zdążyłem się zapoznać z tamtej kadencji. Także odpowiedŹ nie była na temat i w związku z

tym zwracam się z prośbą o dokonanie analizy prawnej w stosunku do treŚci UchwałY nr

lvlL43lL6 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 31 marca 2OL6 r. paragraf 3, punkt 2, podPunkt

1, w związku z nowelizacją Ustawy Prawo Budowlane i przekazaĆ w formie Pisemnej do Biura

Rady''
3.2. ,,Sprawa rozbudowy sieci wodno-kanalizacyjnej w Chełmsku Śląskim na ulicy

podhalańska i sądeckiej jest na etapie weryfikacji dokumentów do umowy po stronie

instytucji przewodnicząry Aglomeracji wałbrzyskiej. czy jest już jakaś wiadomość na dzień

dzisiejszy?"

2.
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4. Radna E!żbieta Chrapek - ,,Jak się idzie w Kruczą Dolinę ita droga równoległa do zalesienia.

Na rozdrożach były tabliczki informacyjne, kierunkowe. Te tabliczki są pozrywane. PoniewaŻ

bardzo wiele osób tam spaceruje, dużo osób przyjezdnych korzysta z tych naszych szlaków

moja taka wielka prośba żeby to naprawić. Pńszę o interwencję w tej sprawie.'

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiei lzabela Stawarz-Lubiak -,,Skate Park Lubawka.

W roku 2019 był on rozebrany celem modernizacji i prac konserwacyjnych. Kiedy odbędzie
się przegląd tych urządzeń i ewentualne naprawy?"

Proszę o przekazanie odpowiedzi do Biura Rady Miejskiej w Lubawce w ustawowo
przewidzianym terminie.

PRzEWO
RADY MlEJsK

Michdł

Sprawę prowadzi:
Patrycja wójcikŃ§n
Urząd Miasta l-ubavjka
tel.5L6-322-887
e-mail : woici k.patrvcibólu bawka,eu


